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 THE LAST PARKING LOT BEFORE THE BEACH 
By Sophie Loubière 

KEYNOTE 

In the summer of 2003, at the seaside resort of Saint-Jean-de-Monts, 
in the French Vendée, a teenager disappears. Then two, then three... 
Some are found, others not. Who kidnaps them? And why? 

SELLING POINTS 

→ New edition revised by the author. 
→ By a multi-awarded author, translated and available in more 
than twenty countries. 
→ Excellent press: Le Figaro, Le Monde, Rolling Stone 
→ A breathtaking manhunt. A real-time puzzle. 

DESCRIPTION 

In the summer of 2003, at the seaside resort of Saint-Jean-de-Monts, 
in the French Vendée, a teenager disappears. Then two, then three... 
Some are found, others not. Who kidnaps them? And why? What 
happened to those whose bodies have never been found, and what 
can explain the profound silence of the survivors, who appeared out 
of nowhere? What dark dealings are taking place in the Maison 
Bleue nightclub? In a falsely relaxed atmosphere of a resort village, 
this book tackles, through a carefully crafted plot, the 
contemporary and crucial issues of missing children, parental 
resignation, and teenagers in search of a future. 

PRESS 

"With talent, accuracy and a touch of sensuality, Sophie Loubière 
chisels out a summertime thriller, sparkling like a diamond that 
shines in the night." - Le Figaro   
 
"We are almost in a movie. Suspense is built up in a series of short, 
dryly written scenes, almost like a screenplay, and a great deal of 
importance is given to atmosphere, so as to better project you into 
darkness." - Le Monde   
 
"Narrative shock: it's a puzzle. In real time. We are behind each 
character, in each action. The writing is accurate and meticulous: 
highlighting small details, descriptions, realism and subtlety. You 
will quickly be caught up in this breathless manhunt. - Rolling Stone   

AUTHOR 

Journalist and novelist, Sophie Loubière has long divided her time 
between a microphone and a pen. She published her first detective 
novel in the famous collection "Le Poulpe".  In 2011, the success of 
L'Enfant aux cailloux (The Stone Boy) earned her international 
recognition. Translated into English and available in more than 
twenty countries, the book is currently being adapted for the 
cinema. 

 

LANGUAGE: French 
PUBLISHER: IFS éditions 
 
GENRE: Mystery, Thriller 
TOPICS: Missing children, parental 
resignation 
SERIES: / 
 
PAGES: TBC 
WORDS: TBC 
PRICE: 15.00 EUR 
ISBN: 9782390460503 
PUBLICATION: March 13, 2023 
 
TRANSLATION RIGHTS 
All rights available  
 
SUBSIDIARY RIGHTS 
All rights available  
 
DERIVATIVE RIGHTS 
All rights available 
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 DERNIER PARKING AVANT LA PLAGE 
Par Sophie Loubière 

ACCROCHE 

Été 2003. Station balnéaire de Saint-Jean-de-Monts, en Vendée. Un 
adolescent disparaît... Puis deux, puis trois... Certains sont 
retrouvés, d’autres non. Qui les enlève ? Pourquoi ? 

POINTS FORTS 

→ Réédition révisée par l’autrice. 
→ Par une autrice multi-primée, traduite et disponible dans une 
vingtaine de pays. 
→ Une excellente presse : Le Figaro, Le Monde, Rolling Stone 
→ Une haletante chasse à l’homme. Un puzzle en temps réel. 

DESCRIPTION 

Été 2003. Station balnéaire de Saint-Jean-de-Monts, en Vendée. Un 
adolescent disparaît... Puis deux, puis trois... Certains sont 
retrouvés, d’autres non. Qui les enlève ? Pourquoi ? Que sont 
devenus ceux dont on n’a jamais retrouvé la trace et comment 
expliquer le silence prostré des rescapés, surgis de nulle part ? Quel 
sombre trafic s’organise dans la discothèque La Maison Bleue ? 
Dans une ambiance faussement relax de village vacances, Dernier 
parking avant la plage aborde par le biais d’une intrigue 
minutieusement ficelée les thèmes contemporains et cruciaux de la 
disparition d’enfants, de la démission parentale et de l’adolescence 
qui se cherche. 

PRESSE 

« Avec talent, justesse et un brin de sensualité, Sophie Loubière 
cisèle un polar estival, étincelant comme un diamant qui brille dans 
la nuit. » - Le Figaro   
 
« On est presque dans un film. Le suspense s’installe en une suite de 
courtes scènes à l’écriture sèche, presque de scénario, et une grande 
place est donnée aux ambiances, pour mieux vous projeter dans le 
noir. » - Le Monde   
 
« Choc narratif : c’est un puzzle. En temps réel. On est derrière 
chaque personnage, dans chaque action. L’écriture est précise et 
exigeante : mise en exergue du petit détail, descriptions, réalisme et 
subtilité. Vous serez vite pris au collet dans cette haletante chasse à 
l’homme. » - Rolling Stone   

AUTEUR 

Journaliste et romancière, Sophie Loubière s’est longtemps 
partagée entre le micro et la plume. Elle publie son premier polar 
dans la collection « Le Poulpe ».  En 2011, le succès de L’Enfant aux 
cailloux lui vaut une reconnaissance internationale. Traduit en 
langue anglaise et disponible dans une vingtaine de pays, le livre 
fait actuellement l’objet d’une adaptation pour le cinéma. 

 

LANGUE : Français 
EDITEUR : IFS éditions 
 
GENRE : Polar, Thriller 
THEMES : Disparition, enfants, 
démission parentale 
SERIE : / 
 
PAGES : à confirmer 
MOTS : à confirmer 
PRIX : 15.00 EUR 
ISBN : 9782390460503 
PARUTION : 13 mars 2023 
 
DROITS DE TRADUCTION 
Tous droits disponibles  
 
DROITS SECONDS 
Tous droits disponibles  
 
DROITS DERIVES 
Tous droits disponibles 
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